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Zápis z 24.   zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 
25.4.2018 od 16.00 hodin v sále Domova Slunečnice, ul. 17.listopadu,  Ostrava-Poruba 
 
Přítomno v době zahájení: 42 členů ZMOb Poruba 
Omluveni:                            3 členové  ZMOb Poruba /MUDr. Buzek, doc. Ing. Jančík, 

Ph.D., 
                                                                                        Ing. Trojak/                                                             
                                           
                                                     
Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Marek Kudela, Ing. Roman Michalec. 
 
Před oficiálním zahájením zasedání podal pan starosta krátkou informaci z historie. V noci 
z 27. na 28. dubna byla osvobozena Poruba. V noci na 29. dubna přespal v domě č.p. 199 
generál Jeremenko. 24. dubna roku 1968 poslanci ObNV Poruba vznesli požadavek, aby se 
Poruba stala samostatným městem. V roce 1970 byl položen základní kámen k pomníku 
V.I.Lenina, pomník byl odhalen na dnešní hlavní třídě v dubnu 1976, odstraněn byl v roce 
1990. 
--------------------------------------------------------------  
24. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba zahájil a řídil starosta Ing. Mihálik. 
V době zahájení 24. zasedání zastupitelstva byla přítomna nadpoloviční většina členů 
ZMOb, tím bylo zasedání usnášení schopné.    
Provedením zápisu byla pověřena Iveta Kaňoková, zaměstnankyně ÚMOb Poruba. 
Podepsáním usnesení a zápisu spolu se starostou byla určena místostarostka paní Mgr. 
Bajgarová.  

Program  a materiály, které byly připraveny k projednání, byly vloženy  na elektronické 
úložiště. Na úložišti je rovněž informativní zpráva o činnosti starosty, odborů, útvarů Úřadu 
městského obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba, informace o stavu řešení 
stavby „Silnice I/11 Prodloužená Rudná“, stanovisko odboru komunálních služeb k pasportu 
místních komunikací, informaci k provozu parkoviště u Fakultní nemocnice za 1. čtvrtletí 
2018, zhodnocení stávajícího stavu objektu „A“ a „B“ Úřadu městského obvodu Poruba, 
dopis k prodeji pozemků 2801/168 a 2801/169. Anonymizované materiály a program byly 
zveřejněny pro občany na webových stránkách.  

Na dnešní zasedání byl opět pozván senátor  doc. MUDr. Petr Koliba. Pan senátor se 
omluvil z důvodu konání schůze senátu. 

Program: 

1. Zahájení 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
3. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
4. Vystoupení jednatelky společnosti Akord&Poklad s.r.o. Mgr. Daňkové 
5. Diskuze občanů 
6. materiál č. 1 – Dodatky k přílohám č. 1 zřizovacích listin příspěvkových organizací 
7. materiál č. 2 – Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projekt 

Ozdravné pobyty žáků porubských základních škol ve školním roce 2018/2019 
8. materiál č. 3 – Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018- Komise 

pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód OŠKaVČ/TSK 
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9. materiál č. 4 – Poskytnutí účelových dotací z rozpočtu statutárního města Ostrava, 
městského obvodu Poruba v roce 2018 v programu ochrany životního prostředí 

10. materiál č. 5 – Udělení souhlasu v souvislosti se stavbou „Parkovací objekty DK 
Poklad“ 

11. materiál č. 6 – Žádosti o poskytnutí účelových dotací z dotačního programu sociální a 
zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 – nad 50.000 Kč  

12. materiál č. 7 – Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p.č. 3776/40 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

13. materiál č. 8 – Nabytí předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p.č. 2428, k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 

14. materiál č. 9 – Nabytí garáže na pozemku p.č. 1937, ul. Slavíkova 
15. materiál č. 10 – Nabytí garáže na pozemku p.č. 1947, ul. Slavíkova 
16. materiál č. 11 – Nabytí  pozemku p.č. 1735 s garáží, ul. Slavíkova 
17. materiál č. 12 – Nabytí stavby garáže na pozemku p.č. 782 v k.ú. Poruba, ul. Skautská 
18. materiál č. 13 – Nabytí stavby garáže na pozemku p.č. 1930 v k.ú. Poruba-sever, obec 

Ostrava, ul. Slavíkova 
19. materiál č. 14 – Předkupní právo – garáž na p.č. 2291/1, ul. Lvovská 
20. materiál č. 15 – Předkupní právo – garáž na p.č. 2397, ul. V Zahradách 
21. materiál č. 16 – Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy – 

městského obvodu Poruba za rok 2017 
22. materiál č. 17 – Nabídka předkupního práva Ridera 
23. materiál č. 18 – Nabytí budovy na p.č. 2801/27, areál Nad Porubkou 
24. materiál č. 19 – Nabytí nemovitých věcí na LV 1024, k.ú. Poruba, obec Ostrava 
25. materiál č. 20 – Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 

zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
26. materiál č. 21 – Záměr prodeje bytu 
27. materiál č. 22 – Projednání dalšího postupu ve věci záměru SMO-MOb Poruba 

vybudovat parkoviště na pozemku parc. č. 2031/1 a pozemku parc. č. 2031/2, jehož 
součástí je stavba č.p. 6055, vše v k.ú. Poruba – sever, obec Ostrava 

28. materiál č. 23 – Stanovení počtu členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba na 
volební období 2018 – 2022 

29. materiál č. 24 – Kontrola plnění usnesení  
30. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
31. Usnesení 
32. Závěr 
 
Pan starosta navrhnul změnu v programu, a to  přeřadit bod č. 4 a bod 10 za Diskuzi 
občanů. 
  

O  upraveném programu  bylo hlasováno – 42 hlasů pro /42:0:0/. Program byl tímto 
schválen.  
 
Zápis z 23. zasedání, které se konalo 21. února, ověřili zastupitelé paní Konieczná a pan 
Křižák.  Oba zastupitelé zápis ověřili a doporučili ke schválení. 

Bylo hlasováno o schválení zápisu z 23. zasedání  ZMOb Poruba – 41 hlasů pro, l se zdržel 
hlasování /41:0:1/. Zápis byl tímto schválen. 

2. Informace o činnosti orgánů obce 
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23. zasedání zastupitelstva se konalo  21. února. Na tomto zasedání bylo přijato 17 usnesení.   
Rada městského obvodu Poruba se za období od minulého zasedání zastupitelstva  sešla na 
třech řádných a jedné mimořádné schůzi a přijala celkem 173  usnesení. 

Mezi jiným rada: 

- rozhodla o poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí ve výši 60 tisíc 
korun na pokračování odchytu holubů na území městského obvodu Poruba, 

- vzala na vědomí výši průměrné roční míry inflace v roce 2017 vyhlášenou Českým 
statistickým úřadem, 

- projednala cenové nabídky jednotlivých účastníků veřejné zakázky „Vývoz, vyčištění a 
návoz písku do pískovišť v městském obvodu Poruba“, 

- projednala závěrečnou inventarizační zprávu Statutárního města Ostravy – městského 
obvodu Poruba za rok 2017, 

- rozhodla o uzavření smluv o příspěvku na provedení dopravního značení s žadateli, 

- schválila Pravidla pro umisťování a provedení restauračních předzahrádek v městském 
obvodu Poruba, 

- vzala na vědomí informativní zprávu o výsledcích následných veřejnosprávních kontrol za 
období leden až prosinec 2017, 

- souhlasila s přijetím účelové dotace v rámci dotačního Programu na podporu poskytování 
sociálních služeb pro rok 2018, 

- souhlasila s přijetím účelové dotace v rámci dotačního programu „Podpora služeb sociální 
prevence“ na roky 2018 až 2020, 

- projednala návrh Statutárního města Ostrava, odboru majetkového na svěření 702 kusů 
požárních čidel a souhlasila s jejich svěřením,-   

- vzala na vědomí kontrolu plnění svých usnesení. 

Všechna usnesení Rady městského obvodu Poruba jsou pro občany zveřejněna 
v anonymizované podobě na  webových stránkách obvodu.  

3. Volba komise pro přípravu návrhu na usnesení 
 
p. starosta – navrhuji zvolit 7 člennou návrhovou komisi 
 
O návrhu bylo hlasováno – 42 hlasů pro /42:0:0/. 
 
Za předsedu 7 členné návrhové komise byl navržen pan Petr Gajdáček.  
 
Dalších 6 návrhů vzešlo z pléna: pan Bc. Michal Šíma 
                                                pan Ing. Vladimír Tlach   
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                                                pan Ing. René Číp 
                                                pan Petr Jedlička 
                                                paní Eliška Konieczná 
                                                pan Ivo Křižák 
                                                                                                                                                 

Návrhová komise pro přípravu usnesení byla schválena  41 hlasy, l se zdržel hlasování  
/41:0:1/.  
 
4. Diskuze občanů 
 
p. J.Š. – na zelených plochách mezi domy zbytky lavic, betonové patky /např. Zd.Štěpánka/ 
p. starosta – místostarosta Malík to má za úkol 
Ing. Malík – míst je vícero, snažíme se postupně odstraňovat 
 
p. starosta – pan P.S. – není občan Poruby, chce informovat o rekonstrukci tělocvičny na 
Porubské 832 
hlasováno o vystoupení pana P.S. – 40 hlasů pro, 2 se zdrželi hlasování /40:0:2/ 
p. P.S. – jsem zakladatel Klubu rodičů a přátel školy při ZŠ Porubská 832, děkujeme za 
pomoc, jsme sportovní škola, máme v dezolátním stavu tělocvičny, chtěl bych požádat o 
pomoc při jejich rekonstrukci 
p. starosta – velmi intenzivně se bavíme o rekonstrukci, budeme řešit 
 
p. I.B. – 1. žádali jsme o opravu přístupových chodníků do domu, 2. u Duhy lavička – 
vlnovka, děcka tam skáčou, rozbíjejí, peníze mohly být použity na opravu chodníků,  3. 
Mluví se, že je málo domů s peč. službou – ze zrušených mš a jeslí jsou hospody, staří lidé 
by se rádi setkávali, nemají kde, 4. tramvaje nechceme, 5. Prodloužená Rudná – proč až teď 
podal starosta trestní oznámení 
p. starosta – víme, že část chodníků není v dobrém stavu, prioritně se dělají opravy páteřních 
chodníků, pokud máte havarijní stav, obraťte se na odbor komunálních služeb. Netradiční 
lavičky jsou na několika místech v Porubě. 
Mgr. Bajgarová – netradiční lavičky – komunitní projekt, dotační řízení, nevím přesně, jaká 
byla  částka 
p. starosta -  mš – hospody – začátkem 90let malá privatizace, nevyužitá  zařízení byla 
prodána, domy s peč. službou budou třeba – demografický vývoj. Co se týká Rudné – 
zastupitelstvo udělalo, co se dalo, víme, že ten problém je, rada  mě pověřila podáním 
trestního oznámení na neznámého pachatele, dochází k výdeji veřejných financí na stavbu, 
která se neprovádí. 
p. Gajdáček – školky a jesle – zastupitelé, které si občané zvolili po roce 89, měli filozofii, 
že se děti mají vychovávat doma, to nebyla malá privatizace 
Ing. Drastich – od páteřního chodníku máme 10 m, pozemek není náš 
p. starosta – řekl jsem, že pokud jsou závady, obracet se na odbor komunálních služeb 
p. Havel – byla zmínka, že tramvaj nechceme – zelená Porubě – tramvaj skončila na 1. místě 
Ing. Drastich – v domě invalida, schod by přišel na 4 tisíce, komise toto zavrhla 
p. starosta – zkuste se domluvit s místostarostou 
p. Konieczná – chodník páteřní – přístupový je v pasportu? 
Ing. Chodura – přístupový chodník není komunikace, proto se tam neprovádí ani zimní 
údržba 
p. J.Š. – tempo při opravách  je závratně pomalé, změnit zhotovitele 
p. L.C. – stačilo by firmy zkontrolovat 
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Ing. Malík – při opravách inženýrských sítí máme pracovníka, který kontroluje, vyzývá 
zhotovitele k opravám 
  Ing. Chodura – po prokopávkách, pokud dojde k poklesu, zhotovitel se vyzývá k nápravě 
 
  p. L.Č. – připravil jsem si prezentaci k pozemku 3/1 pod kostelem, i v letošním roce jsme 
  zorganizovali úklid tohoto pozemku, kde se nachází černá skládka, úklid stále probíhá 
 
5. materiál č. 5 – Udělení souhlasu v souvislosti se stavbou „Parkovací objekty DK 
Poklad“ 
 
p. starosta – na dnešní zasedání jsme pozvali jednatelku společnosti Akord&Poklad s.r.o. 
Mgr. Daňkovou a náměstka primátora Ing. Rigera, aby nás seznámili se současným stavem 
rekonstrukce DK Poklad. Oba pozvání přijali a k problematice DK Poklad vystoupí. 
S rekonstrukcí úzce souvisí náš materiál č. 5. 
 
Mgr. Daňková – od 1.1. došlo ke sloučení DK Akord a Poklad, společnost uspořádala 1. 
seniorský ples. V současné době probíhá oprava letního kina u DK Poklad, poslední květen 
– filmové promítání, další proběhne v červnu /oprava laviček, vysekání porostů/.  Co se 
týká samotného DK – jsou hotové projekty na stavbu, ty byly předány městu, jsou i 
projekty na interiéry. Nutná je výstavba parkoviště, k tomu aby Poklad mohl řádně 
fungovat potřebujeme parkoviště. 
 
p. Gajdáček – v jakém stavu je veřejná zakázka, jaká je reálná představa dokončení 
rekonstrukce 
Mgr. Daňková – teď je to na straně města 
Mgr. Tošková – je nezbytné vykácet všechny ty stromy? 
Ing. Riger – opravdu kolem 30 stromů by bylo třeba vykácet, obnově se nevyhneme, 
zvažovalo se podzemní parkoviště, muselo by se taky kácet 
p. starosta -  rekapitulace  - v r. 2013 jsme zadali vyhledávací studii, která měla najít 
možnosti parkování, tato potřeba byla zřejmá 
p. Jedlička – smutný pohled na DK, 8 let se říká, že je před dokončením, nedovedu si 
představit kulturní středisko bez parkoviště, kdekoliv se bude kácet strom, vždy se lidé 
ozvou, mají k nim vztah 
p. Gajdáček – skácíme stromy, vybudujeme parkoviště, pokud pokácíme, aby byla jistota, 
že se rozjede skutečná rekonstrukce DK 
PhDr. Ing. Horák – mrzí mě, že tak velká investice se řeší zvlášť, DK – parkoviště, mělo by 
být řešeno jako celek 
Ing. Riger – souhlasím s tím, že investice by se měla dělat v globálu, je problém něco 
prosadit, výběrové řízení bylo připraveno dobře 
p. Gajdáček – je v současné době v zakázce zahrnuto i letní kino? 
Ing. Riger – není, bylo jen ve studii 
p. Gajdáček – původní cena byla ½ miliardy a kino bylo zahrnuto, pokud je studie 
komplexní, mělo být zahrnutou o kino 
p. starosta – při negativním rozhodnutí hrozí zastavení rekonstrukce? 
Ing. Riger – neovlivním rozhodování ostatních 
 
Mgr. Bajgarová předvedla prezentaci – 1. stavební obvod 
Mgr. Curylo – problém se ukazoval ve vjezdech 
Mgr. Bajgarová – informační cedule mají informovat o obsazenosti parkoviště 
Mgr. Nosek – závory budou staženy?, jak bude technicky řešeno 
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Mgr. Bajgarová – celodenní provoz pro účely DK, parkoviště bude zpoplatněno, závory 
spuštěny 
občan C. – jsem spjatý se školou Komenského, našlo se kvalitní řešení, stromy stárnou, DK 
bude sloužit všem, parkoviště musí vzniknout 
 
občan L.Č. – žádost o umístění stavby – proč není v návrhu na usnesení uložena náhradní 
výsadba? 
p. Jedlička – ta musí být provedena ze zákona 
Mgr. Bajgarová – kvalitu stromů posuzuje dendrolog 
PhDr. Ing. Horák – dostali jsme plné penzum informací, navrhuji ukončit diskuzi a 
přistoupit k hlasování 
 
p. starosta – ukončuji diskuzi a navrhuji hlasování ve variantě A 
  
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení ve variantě A /42:0:0/ - usn.č. 409/24. 
18.15 – 18.30 přestávka 
 
Po přestávce  pan starosta navrhnul změnu programu, a to projednat materiál č. 22, jehož 
projednávání se zúčastnil JUDr. Pyšný. 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo tuto změnu programu 41 hlasy, l se 
zdržel hlasování /41:0:1/. 
 
/odešel člen zastupitelstva p. Mgr. Pobuta, počet členů se snížil na 41 přítomných/ 
 
6. materiál č. 22 – Projednání dalšího postupu ve věci záměru SMO-Mob Poruba 
vybudovat parkoviště na pozemku parc. Č. 2031/1 a pozemku parc. Č. 2031/2, jehož 
součástí je stavba č.p. 6055, vše v k.ú. Poruba – sever, obec Ostrava 
 
Ing. Drastich – v jaké fázi je projekt Černé perly 
p. starosta – bavíme se o spolupráci s TJ Start 
Mgr. Nosek – Start bude parkoviště, kurty, halu stavět za peníze obvodu?, pokud se projekt 
nepovede, co bude 
JUDr. Pyšný – před uzavřením smlouvy musí Start prokázat, že má finance, složit nějakou 
kauci 
Mgr. Nosek – bylo už navrženo řešení?, jsou schopni peníze sehnat? 
p. starosta – tvrdí, že část mají, část z úvěru 
Mgr. Bajgarová – přišli s projektem před 3 lety 
p. starosta – část z výnosů 
Mgr. Nosek – model financování se týká celého projektu? 
p. starosta – kurty jsou jejich separátní, rada doporučuje variantu A 
Mgr. Tošková – přiblížit varianty 
p. starosta přečetl návrh usnesení s variantou A a B 
 
hlasováno o variantě A – 40 hlasů pro, l se zdržel hlasování 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení ve variantě A /40:0:1/ - usn.č. 410/24. 
 
7. materiál č. 1 – Dodatky k přílohám č. 1 zřizovacích listin příspěvkových organizací 
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Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  40 hlasy, l se zdržel hlasování /40:0:1/ - usn.č. 411/24. 

 
8. materiál č. 2 – Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Moravskoslezského kraje na 
projekt Ozdravné pobyty žáků porubských základních škol ve školním roce 
2018/2019 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  41 hlasy /41:0:0/ - usn.č. 412/24. 

 
9. materiál č. 3 – Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018- 
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód OŠKaVČ/TSK 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  41 hlasy /41:0:0/ - usn.č. 413/24. 

 
10. materiál č. 4 – Poskytnutí účelových dotací z rozpočtu statutárního města Ostrava, 
městského obvodu Poruba v roce 2018 v programu ochrany životního prostředí 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  41 hlasy /41:0:0/ - usn.č. 414/24. 

 
11. materiál č. 6 – Žádosti o poskytnutí účelových dotací z dotačního programu 
sociální a zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2018 – nad 50.000 Kč 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  41 hlasy /41:0:0/ - usn.č. 415/24. 

  
12. materiál č. 7 – Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p.č. 3776/40 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  38 hlasy, 3 členové se zdrželi hlasování /38:0:3/ - usn.č. 416/24. 

 
13. materiál č. 8 – Nabytí předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p.č. 2428, 
k.ú. Poruba, obec Ostrava 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  40 hlasy, l se zdržel hlasování /40:0:1/ - usn.č. 417/24. 

 
14. materiál č. 9 – Nabytí garáže na pozemku p.č. 1937, ul. Slavíkova 

 
  doc. Ing. Válková – navrhuji hlasovat o variantě B – nabytí stavby za částku 225 tis. Kč, 
  garáž je velkoprostorová, je tam relativně nová střecha 
 
  p. Dekický – vize vymístit vozovnu, změnit charakter lokality, město plánuje rekonstrukci 
  vozovny, nezhatí to výkupy? 
 
  p. starosta – nemám takovou informaci 
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  Mgr. Bajgarová – zpracováváme studii s Dopravním podnikem, prověřím tuto informaci 
 
  Hlasováno o variantě B – kupní cena 225 tis. Kč – 27 hlasů pro, 4 proti, 10 se zdrželo 
  hlasování. 
 
  Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo úplatné nabytí stavby –  
  garáže za 225.000,- Kč /27:4:10/ - usn.č. 418/24. 
 
15. materiál č. 10 – Nabytí garáže na pozemku p.č. 1947, ul. Slavíkova 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  30 hlasy, 4 členové byli proti, l0 se zdrželo hlasování /30:4:10/ - usn.č. 419/24. 

 
16. materiál č. 11 – Nabytí  pozemku p.č. 1735 s garáží, ul. Slavíkova 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  29 hlasy, 4 členové byli proti, 8 se zdrželo hlasování /29:4:8/ - usn.č. 420/24. 

 
17. materiál č. 12 – Nabytí stavby garáže na pozemku p.č. 782 v k.ú. Poruba, ul. 
Skautská 

 
  Ing. Palyza – střet zájmu, nebudu hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  30 hlasy, 3 členové byli proti, 7 se zdrželo hlasování, 1 nehlasoval /30:3:7/ - 
usn.č. 421/24. 

 
18. materiál č. 13 – Nabytí stavby garáže na pozemku p.č. 1930 v k.ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava, ul. Slavíkova 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  32 hlasy, 4 členové byli proti, 5 se zdrželo hlasování /32:4:5/ - usn.č. 422/24. 

 
19. materiál č. 14 – Předkupní právo – garáž na p.č. 2291/1, ul. Lvovská 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  38 hlasy, 1 byl proti, 2 členové se zdrželi hlasování /38:1:2/ - usn.č. 423/24. 

 
20. materiál č. 15 – Předkupní právo – garáž na p.č. 2397, ul. V Zahradách 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  26 hlasy, proti bylo 6 hlasů, 9 se zdrželo hlasování /26:6:9/ - usn.č. 424/24. 

 
21. materiál č. 16 – Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy – 
městského obvodu Poruba za rok 2017 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  38 hlasy, 3 členové se zdrželi hlasování /38:0:3/ - usn.č. 425/24. 
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22. materiál č. 17 – Nabídka předkupního práva Ridera 

 
  p. Dekický – nekříží se to s F rampou? 
  p. starosta – ne, máme projednáno i s městem 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  41 hlasy /41:0:0/ - usn.č. 426/24. 

 
23. materiál č. 18 – Nabytí budovy na p.č. 2801/27, areál Nad Porubkou 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  40 hlasy, l se zdržel hlasování /40:0:1/ - usn.č. 427/24. 

 
24. materiál č. 19 – Nabytí nemovitých věcí na LV 1024, k.ú. Poruba, obec Ostrava 

 
  Ing. Solanský – rada města rozhodla o spolufinancování ve výši 4.250 tis. Kč 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  32 hlasy, 9 členů  se zdrželo hlasování /32:0:9/ - usn.č. 428/24. 

 
25. materiál č. 20 – Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  36 hlasy, 5 členů se zdrželo hlasování /36:0:5/ - usn.č. 429/24. 

 
26. materiál č. 21 – Záměr prodeje bytu 

 
  Ing. Stachura – rada města projednala včera s kladným stanoviskem 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba po projednání schválilo předložený návrh na 
usnesení  36 hlasy, 5 členů  se zdrželo hlasování /36:0:5/ - usn.č. 430/24. 

 
27. materiál č. 23 – Stanovení počtu členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
na volební období 2018 – 2022 
 
Mgr. Bajgarová – navrhuji změnu usnesení, počtem obyvatel se blížíme k dolní hranici, 
navrhuji 35 členů zastupitelstva 
p. Dekický – zastupitelé jsou v kontaktu s občany, nechme počet 45 
 
p. starosta – máme 64 tis. obyvatel 

 
  V diskuzi k tomuto materiálu, resp. návrhu místostarostky Bajgarové vystoupili další 
   členové zastupitelstva, a to pan Havel, Gajdáček, Jedlička, Ing. Palyza, Mgr. Nosek, PhDr. 
   Ing. Horák, doc. Ing. Válková. Padl rovněž názor, že těsně před volbami je tento návrh na 
   snížení počtu členů nešťastný.  
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Hlasováno o návrhu Mgr. Bajgarové,  stanovit počet 35 členů – 8 členů hlasovalo pro, 22 
proti, 11 se zdrželo hlasování – návrh nebyl přijat. 
Hlasováno o původním návrhu, stanovit počet 45 členů – 37 pro, 4 členové se zdrželi 
hlasování – návrh byl přijat. 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 37 hlasy, 
4 členové se zdrželi hlasování /37:0:4/ - usn.č.. 431/24. 
 
28. materiál č. 24 – Kontrola plnění usnesení 

 
  p. Gajdáček – usnesení č. 341/20 a 353/20 – KT: 31.7.2018 
 
  Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo upravenou důvodovou zprávu 39 hlasy,  
  2  členové se zdrželi hlasování /39:0:2/ - usn.č. 432/24.  
 
 29. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
 
  p. Dekický – dozorčí rada DK Poklad – Poruba nemá zástupce, vytvořit pracovní skupinu – 
  město + městský obvod – úkolem by byla koordinace výstavby DK Poklad 
  p. starosta – můžeme navrhnout městu 
  Mgr. Nosek – byly 2 dozorčí rady, kde byli 2 zástupci z Poruby, když se společnost 
  sloučila,  zůstala dozorčí rada Akord 
 
  Ing. Nespěšný – v posledních 2 týdnech mi telefonovali lidé ohledně ZŠ Porubská 831 
  p. starosta - o této situaci víme, budeme jednat 
  p. Zábojník – obdržel jsem dopis od sdružení rodičů, sejdu se se zástupci 
  Ing. Palyza – myslím si, že velkým problémem je změna spádových oblastí, rodiče školy 
  sepisují petici, požadavek – aby MS Zábojník připravil zprávu o situaci, která tam je, mohl 
  by se vyhrotit problém – geneze – jak se situace vyvíjí 
  p. Zábojník – zprávu připravím 
 
  p. Konieczná – 16.5. v 17.00 opětovná demonstrace k prodloužené Rudné – sraz na smyčce 
 
  Ing. Palyza – chtěl bych podat návrh, aby byla po gen. Končickém /čestný občan/ 
  pojmenována rovněž nějaká škola 
  p. starosta – probereme s řediteli škol, aby to mělo podporu 
 
  PhDr. Ing. Horák – 8.5. Běh osvobození Ostravy 
 
  30.  Usnesení 
 
  Předseda návrhové komise pan Gajdáček konstatoval, že o všech usneseních bylo řádně 
  hlasováno a jsou platná.  
 
  31.  Závěr 

 
       24. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončil pan starosta ve 20.30 hod. 
      

    
  Počet přijatých usnesení: 24 



 11 

 
     Zapsala: Iveta Kaňoková 
 
 

 
 
         

 

            Ing.Petr Mihálik  
starosta městského obvodu Poruba 
 

           

 

         Mgr. Zuzana Bajgarová  
místostarostka městského obvodu Poruba 
 
 

 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Marek Kudela             ………………………………               
          
 
                                  Ing. Roman Michalec          ……………………….……… 


